



La pièce

Cette pièce de 20 \$ en argent pur à 99,99 % a un poids métallique nominal de 31,39 grammes et fait 38 millimètres de diamètre. Le motif au revers, œuvre de l'artiste canadien Stephen Quick, reproduit le style visuel d'un plan d'avion et s'inspire des dessins techniques du premier chasseur supersonique du Canada : le légendaire Avro CF-105 Arrow. L'avers est à l'effigie de Sa Majesté la reine Elizabeth II, selon Susanna Blunt.

The Coin

This \$20 coin is 99.99% pure silver, with a diameter of 38 millimetres and a nominal metal weight of 31.39 grams. The reverse design by Canadian artist Stephen Quick is styled like an aircraft blueprint and was inspired by technical drawings of Canada's first supersonic fighter jet, the legendary Avro CF-105 Arrow. The obverse features the effigy of Her Majesty Queen Elizabeth II by Susanna Blunt.



Certificate of Authenticity

This certificate attests that your 2021 \$20 fine silver coin is proof quality and is authorized by the Government of Canada. The coin has been expertly struck by the Royal Canadian Mint and has a limited mintage worldwide.

President and CEO
Royal Canadian Mint

Présidente
Monnaie royale canadienne

Certificat d'authenticité

Autorisée par le gouvernement du Canada, cette pièce de 20 \$ en argent fin, millésimée 2021, est de qualité épreuve numismatique. Elle a été frappée de façon experte par la Monnaie royale canadienne, et son tirage mondial est limité.

Mintage/Tirage
09326/10000

